
Vad var mest positivt med att gå på 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Det var nog dels den lugna arbetsmiljön och 
att man fick den hjälp man behövde för att 
utvecklas. Jag kände mig trygg. 

Hej! Vad gör du nu för tiden?

Har du något särskilt minne från 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Vi hade en väldigt bra stämning i vår klass. 
Vi var 24 st, men alla fick vara med i gänget. 

Vad har du jobbat med sedan du slutade 
på gymnasiet? 
Har jobbat på golfbanan i Mellerud där jag 
klippte gräset och två somrar som sluss-
vakt vid Håveruds akvedukt. 

Hur har du använt din kunskap från 
gymnasietiden? 
Utan kunskaperna från skolan hade jag inte 
fixat jobbet jag har nu. 

Vad har du för råd att de till de som ska 
välja gymnasieskola? 
Följ ditt hjärta när du gör ditt val.

Namn 
Merhawi (24 år) 

Vilken utbildning gick du på Dahlstiernska? 
Barn- och fritidsprogrammet 
(gått från SFI, till Introduktionsprogram IM 
och slutligen till gymnasiet) 

När gick du ut? 
2019 

Vad gör du nu? 
Har ett fast jobb på ett LSS-boende i 
närheten av Mellerud.


